
Zápis z 9.zasedání Zastupitelstva obce Zá í konaného
dne 26.3.2008

ítomno: 11 len , nadpolovi ní v tšina
Program: dle p iložené pozvánky

Jednání zahájil starosta obce, p ivítal p ítomné a konstatoval, že je p ítomna nadpolovi ní
tšina len  zastupitelstva, jejich usnesení budou tedy platná a že zastupitelstvo bylo ádn

svoláno.
Za zapisovatelku zápisu starosta ur il Vlastu Harvánkovou, za leny návrhové komise p.
Lejskovou,  p. Polišenského a p. Valáška.
Za ov ovatele zápisu p. Hýbnera  a p. Kramá ovou.
Starosta podotkl, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvláš .
Návrh byl jednohlasn  schválen.

1) Kontrola pln ní úkol
Starosta seznámil p ítomné s pln ním úkol  od minulého zasedání zastupitelstva obce.
Pan starosta m l za úkol oslovit editelství silnic Zlínského kraje ohledn  opravy
silnice sm rem na P erov a ohledn  údržby v zimních m sících – solení. Úkol byl
spln n tím, že starosta odeslal písemnou žádost o vyjád ení.
Dále se jednalo o úprav  autobusového spoje. Jednání prob hlo úsp šn . Spoj byl
posunut o 3 minuty. Tento posun vyhovuje dojížd jícím.
Také se jednalo o kácení strom  u domu Ladislava Dundálka. Tyto stromy se poda ilo
úsp šn  pokácet. Proto už není d m p. Dundálka v ohrožení.
Dalším úkolem bylo zajistit stavební povolení pro prodloužení vodovodní sít  do ásti
obce zvané Zahrádky. Tento úkol byl spln n, nebo  bylo vydáno stavební povolení,
které umožní realizovat tento zám r.
Byl spln n i úkol o oprav  k íže na h bitov . Pan starosta m l najít vhodného
restaurátora této památky. Na spolupráci se p edb žn  domluvil s p. Bartošem, který

islíbil, že si objekt prohlédne a stanoví postup opravy. Jedná se konkrétn  o opravu
íže z pískovce. Peníze na tuto opravu zahrnuje letošní rozpo et obce.

Dalším zadaným úkolem bylo zajistit odpadkové koše. Tyto jsou již zhotoveny a nyní
je pot eba vhodn  je rozmístit po obci.
Dalším úkolem bylo vy ešit provoz bufetu na h išti. Podrobn ji se projednával v bod
5) R zné.
Diskuse:

V diskusi vznesl p ipomínku p. Jež k vy išt ní vjezdu do Zá í. Navrhoval
oslovit i Správu  majetku m sta Chropyn . P. Šuška p islíbil, že se tohoto úklidu
zú astní  s pracovníky a vy istí spole  i strán  na Hrázi.

01/09/08
Zastupitelstvo obce (dále ZO) bere na v domí:

- podání písemné žádosti na editelství silnic Zlínského kraje ohledn  opravy
silnice sm rem na P erov a ohledn  údržby v zimních m sících – solení

- úpravu ranního autobusového spoje
- pokácení strom  u domu p. Dundálka



- vydání stavebního povolení na akci prodloužení vodovodu
- jednání ohledn  opravy k íže na h bitov
- nákup odpadkových koš  a jejich rozmíst ní po obci
Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

2) Zpráva o hospoda ení obce za rok 2007
Majetek obce inil k 31.12.2007  63 978 305,47,-K .
 Problém s dlužníky, kte í mají trvalý pobyt v Zá í, ale v naší obci se nevyskytují, se
neustále pr žn eší a pohledávky se vymáhají se zp tnou platností 3 roky zp tn .
Obec má k dispozici 113 000 K  jako z statek popovod ových bezúro ných p ek
z roku 1997. V letošním roce bude možno s touto ástkou disponovat ve prosp ch
zvelebování obce.
Diskuse:
P. Valášek vznesl dotaz, je-li rozpo et vyrovnaný. Dostalo se mu odpov di, že
vyrovnaný je.

02/09/08
ZO schvaluje
zprávu o hospoda ení obce za rok 2007

Hlasování: zpráva byla jednohlasn  schválena

3) Schválení záv re ného ú tu obce za rok 2007
Údaje o pln ní rozpo tu p íjm , výdaj  a dalších finan ních operacích v plném zn ní
jsou k nahlédnutí na OÚ. P íjmy v lo ském roce inily 6.577.154,23,-K , celkové
výdaje za rok 2007 byly 7.971.743,51,-K . V lo ském roce obec obdržela 2 ú elové
dotace, první dotaci v hodnot  51.000,-K  z ú adu práce na vytvo ení pracovních

íležitostí v rámci ve ejn  prosp šných prací a byla použita na odm nu pracovníka
zajiš ujícího po ádek v obci. Druhá ú elová dotace ve výši 30.000,-K  s Krajského

adu Zlín, byla poskytnuta na nákup osobních ochranných prost edk  pro jednotku
SDH Zá í. Na výstavbu sociálního za ízení na h išti si obec vzala u eské spo itelny
úv r ve výši 1.800.000,-K , z tohoto úv ru byly splaceny již dv  splátky v celkové
výši 225.000,-K . V lo ském roce byla též splacena další splátka za vodovod ve výši
225.600,-K . V roce 2007 se také poda ilo obci vrátit bezúro nou desetiletou p ku
ve výši 643.000,-K  Ministerstvu pro místní rozvoj, která byla poskytnuta obci v roce
1997. Byla též splacena splátka ve výši 57.000,-K  za realizaci projektu Rekonstrukce
a výstavba ve ejného osv tlení v naší obci. Zprávu o výsledku hospoda ení obce za
rok 2007 p ezkoumal Ing. Ivo Lejsal, pracovník kontrolního odd lení KÚ Zlín. Dle
tohoto auditora nebyly shledány žádné chyby a nedostatky v hospoda ení.

03/09/08
ZO schvaluje
Záv re ný ú et obce za rok 2007 – bez výhrad

Hlasování: záv re ný ú et obce za rok 2007 – bez výhrad byl schválen jednohlasn

4) Schválení rozpo tu obce na rok 2008



Pan starosta konzultoval s p edsedkyní finan ní komise navýšení rozpo tu o 200 000,-
. V p ípad  nadhodnocení rozpo tu lze uskute nit významn jší akce:

            navýšení finan ních prost edk  na opravu k íže na h bitov  na 170 000,- K ,
oprava OÚ- 250 000,- K , tj. okna vp edu + fasáda svépomocí- z Chropyn  budou
k dispozici 2 noví pracovníci na výkon obecn  prosp šných prací
na pozemky 220 000,- K  (odkup pozemk  na kanalizaci+kasárna)

Z rozpo tu vypadly p vodn  plánované akce :
- Oprava sklepa KD
- nákup nových židlí na KD
-  rozší ení sportovního areálu o golfové h išt
- sprchové kouty v obecních bytech
- edlážd ní chodník  – bude provedeno svépomocí

Diskuse:
P. Valášek vznesl dotaz, jestli je finan ní komise seznámena s tímto návrhem
navýšení.
P. Novotný m l p ipomínky ke srozumitelnosti a vyrovnanosti rozpo tu.
P. Valášek m l p ipomínku, aby byla nejprve opravena st echa OÚ. Starosta ujistil, že
s touto opravou se po ítá.

Rozpo et dále zahrnuje:
- splátky

o  za vodovod
o za kasárna
o za kabiny
o další majitelé pozemk  v kasárnách + p. Dundálek

- další investice
o prodloužení vodovodu do „Zahrádek“ – 50 000,-K
o 2. etapa opravy MŠ – 600 000,- K
o dopln ní kanalizace – 350 000,- K
o územní plán – 120 000,- K
o bitov – 170 000,-K
o OÚ – oprava st echy a fasády, okna do ulice – 250 000,- K
o SK Haná Zá í – 60 000,- K
o SDH Zá í – 50 000,- K
o MS  Zá í – 35 000,- K

04/09/08
ZO schvaluje
 rozpo et obce na rok 2008

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

5) zné
Jako 1. bod se projednával návrh smlouvy s p. V. Fialou o provozování bufetu
v kabinách fotbalového h išt  v Zá í. Nájem by byl uzav en na dobu neur itou.



Diskuse:
p. Vrzalík se dotazoval, zda bude majetek bufetu zahrnut do inventá e obce.
Podrobnosti budou up esn ny p i projednávání provozního ádu v jedné
z následujících pracovních sch zek zastupitelstva.

05/09/08
ZO schvaluje
Smlouvu II/2008 o nájmu nebytových prostor (bufet v kabinách), uzav enou mezi obcí
Zá í a p. Vlastimilem Fialou.

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

Dalším bodem je návrh na koupi sportovních pom cek na h išt  do ástky  20 000,-K
z rozpo tu SK Haná Zá í.  Tento návrh odmítl p. Hýbner i p. Jež. Návrh p. Valáška
je, aby se detailní provozní podmínky projednaly na pracovní sch zce ZO. Provozní
ád se ješt  doupraví, do smlouvy se ješt  doplní, že nájemce je povinen dodržovat

provozní  ád.

06/09/08
ZO neschvaluje a podstupuje
podrobn jšímu projednání na další pracovní sch zce nákup sportovních pom cek na

išt  do hodnoty 20 000,-K .

Dále se projednával sazebník poplatk  za služby v obci Zá í – dochází k úpravám:
- rodinné slavnosti, prodejní akce – 600K /den
- balkón – slavnost – 400K /den
- poh eb – 300K /den
- ení pivního setu (st l +2 lavice) – 30K /den
- lešení – 100K /den
- pro cizího pronajímatele 2000K /den (celá budova)
- kulturní a sportovní akce pro cizího pronajímatele – 1000K /den

07/09/08
ZO schvaluje
Sazebník poplatk  za služby v obci platný od 1.4.2008

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

Dalším bodem byla ve ejnoprávní kontrola v MŠ. Komise byla složena:
- edseda – p. Kramá ová
- lenové – p. Valášek a p. Novotný

Zprávu o kontrole pronesla p. Kramá ová. Je možno do ní nahlédnout na OÚ.
i kontrole nebyly zjišt ny nedostatky.

Diskuse:
p. Valášek vznesl dotaz, pro  kontrola v MŠ? Starosta odpov l, že je to povinnost
OÚ kontrolovat své p ísp vkové organizace, která vyplývá ze zákona.



08/09/08
ZO bere na v domí
výsledky ve ejnoprávní kontroly v MŠ

Hlasování: výsledky byly jednohlasn  schváleny

Dalším bodem byla koup ásti pozemku p. . 2044/6 od p. Dundálka pro realizaci
akce dopln ní kanalizace v obci. Cena 35K /m2, celková ástka není známá, odhaduje
se však asi na 20 000,- K .

09/09/08
ZO schvaluje
Nákup ásti pozemku p. . 2044/6 od p. Dundálka Ladislava a pov uje starostu vést
další jednání s p. Dundálkem.

Hlasování: nákup ásti pozemku byl jednohlasn  schválen

Dalším bodem bylo projednání zam stnání dalších 2 sezónních pracovník  vedených
na ú adu práce na ve ejn -prosp šné práce v obci a 2 pracovník  na obecn -prosp šné
práce.
Náklady na mzdy osob na ve ejn  prosp šné práce pokryje z v tší ásti ú ad práce.
Obecn  prosp šné práce zahrnují opravu kapli ky, fasády obecního ú adu, išt ní
Troubky a další opravy a úpravy.

10/09/08
ZO bere na v domí
Zam stnání pracovník  vedených na ú adu práce na ve ejn -prosp šné práce v obci a
dvou pracovník  na obecn -prosp šné práce.

Hlasování: tento bod byl jednohlasn  schválen

Dále se projednával návrh pronájmu rybníka Jezera s možností založit rybá ský spolek
v obci.

11/09/08
ZO bere na v domí
žádost o pronájmu rybníku Jezera s možností založení rybá ského spolku v obci a
ukládá starostovi a místostarostovi vést další jednání s žadateli i sou asnými nájemci.

Hlasování: návrh byl jednohlasn  schválen

Dalším bodem R zné bylo projednávání žádosti firmy Lesy R o p evod pozemk
darem – bez úplaty.  Jedná se hlavn  o tyto parcely . 704/20, 705/1, 705/3, 705/5,
709/2, 712/3 – z d vodu p ístupu cesty na t chto pozemcích pro p epravu d eva.

Diskuse:
Prob hla diskuse o obavách ze zni ení cyklostezky. Jeden z návrh  byl odkoupení
ásti komunikace. P. Valášek navrhuje informovat se o možnostech s p. Ing.



Rybníká em a nutnost vyvolat mimo ádné pracovní sch zce za ú elem projednání
tohoto požadavku s Lesy R.

12/09/08
ZO odkládá
žádost firmy Lesy R o bezúplatný p evod pozemku p. . 704/20, 705/1, 705/3, 705/5,
709/2, 712/3, z d vodu opravy cesty na t chto pozemcích a ukládá starostovi
konzultaci s p. Ing. Rybníká em ohledn  tohoto p evodu.

Hlasování: odložení žádosti bylo jednohlasn  schváleno

Dalším bodem bylo projednání humanitární sbírky, která se uskute nila 27.3.2008 pro
Diakonii Broumov. Tato sbírka prob hne od 16.00 do 18.00hodin na Obecním ú ad
v Zá í. Pomoc p i sbírce p islíbil p. Jež a p. Hýbner.

13/09/08
ZO bere na v domí
humanitární sbírku oble ení, l žkovin, dek, hra ek, školních pot eb a jiných v cí,
která prob hne v obci dne 27.3.2008 a schvaluje p ísp vek na dopravné ve výši
300,-K .

Hlasování: tento bod byl jednohlasn  schválen

Dále byl projednáván stavební zám r firmy Velkosklad s plasty na postavení 3 dom
s malometrážními byty v katastru obce Zá í (u cyklostezky).

14/09/08
ZO schvaluje
zám r firmy Velkosklad s plasty na postavení 3 dom  s malometrážními byty
v katastru obce Zá í (u cyklostezky).

Hlasování: pro: 10
proti: 1

Dalším bodem se projednávala žádost firmy Velkosklad s plasty o finan ní spoluú asti
na odkanalizování dom  uvedených v bod  14/09/08.

15/09/08



ZO neschvaluje
žádost firmy Velkosklad s plasty o finan ní spoluú asti na odkanalizování dom
uvedených v bod  14/09/08.

Hlasování: tento bod byl jednohlasn  schválen

Dále se projednávaly názvy ulic v obci. Návrh na zm nu názvu místo Nová zazn l
návrh Plešávek a místo Podlesní zazn l návrh Zahradní. Do 31.5.08 mají ob ané
možnost se vyjád it k návrh m. Fyzicky budou vyv šeny i plánky ulic na výv sních
tabulích v obci, aby m li možnost se k této anket  vyjád it i ti, kte í nemají p ístup
k internetu.

16/09/08
ZO bere na v domí
anketu na ozna ení ulic v obci.

Hlasování: tento bod byl jednohlasn  schválen

Posledním bodem bylo projednání žádosti editelky MŠ Ji iny ervinkové o nákupu
pom cek a rozd lení hospodá ského výsledku na 2 ásti. Za lo ský školní rok MŠ
ušet ila 78.901,-K . A tak paní editelka vznesla požadavek, aby uspo ené peníze byly
rozd leny do rezervního fondu ástkou 50.000,-K  a fondu odm n ástkou 28.901,-

.

17/09/08
ZO schvaluje
Rozd lení HV MŠ na ástku 50.000,-K  do fondu rezerv a 28.901,-K  do fondu
odm n.

Hlasování: tento bod byl jednohlasn  schválen

Diskuse:
V diskusi se pochvaln  vyjád il k hospoda ení MŠ p. Valášek a podotkl, že je t eba
pochválit za sv domité hospoda ení vedení MŠ.

6. Diskuse
Posledním bodem zasedání byla diskuse. Jako první se ešila likvidace a odprodej
plastových oken z kasáren.  Prodiskutovala se i možnost nabídky na webových
stránkách obce.
V diskusi vystoupil p. Lan ík, který upozornil na pot ebu vy ezání d evin a k ovin u
silnice podél „Píská e“ a odstran ní zastaralého oplocení. Likvidaci prob hne
svépomocí – pracovníky obce.
Dále p. Lan ík upozornil na poškozený plot u pozemku p. Fialy K., což obt žuje
ob any v blízkém okolí. A dále p ipomn l, že v p ípad išt ní „Troubky“ by bylo
dobré údržbu p edem oznámit majitel m pozemk .



7. Záv r
Starosta se rozlou il s p ítomnými a pod koval za ú ast.

Zapsala: Vlasta Harvánková   ___________________________________

Ov ovatelé zápisu:
Ladislav Hýbner            ___________________________________

Pavla Kramá ová           ___________________________________

Starosta: Václav Karhánek      ___________________________________


